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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 30. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola 

održane u ponedjeljak, 27. 11. 2023. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 

 
Sjednicu je u 14,00 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  

 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, otvaram 
30. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pula – Pola (u daljnjem tekstu: Grad Pula). 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Daniel Deković i Monica Derocchi 
opravdali svoj izostanak s današnje sjednice, a vijećnik Ivan Žagar će malo kasniti. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mirovanje mandata 

2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić-mirovanje mandata 
S.Ibrišagić-mirovanje mandata  

3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  

4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović – mirovanje 
mandata 

5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  

6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus – mirovanje mandata 

7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  

8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  

9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  

10. IGOR BELAS SDP  

11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 

12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  

13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mirovanje mandata 
– opr.odsutan 

14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul-mirovanje mandata  

15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  

16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 

17. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI  

18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU Opr.odsutna 

19.  MARIJA MARKOVIĆ 
-NIKOLOVSKI 

NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirovanje mandata  

21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  

22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je na 30. 
sjednici prisutno 19 vijećnika od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati. 
 
POZDRAVLJAM sve prisutne sudionike današnje 30. sjednice Vijeća, kao i predstavnicu Udruge  
obiteljskog smještaja Istre, gospođu Lorenu John, budući je Udruga zatražila odobrenje da im se 
omogući prisustvo na sjednici: 
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- gosp. FILIPA ZORIČIĆA, gradonačelnika Grada Pula - Pola 
- gosp. BRUNA CERGNULA, zamjenika gradonačelnika Grada Pula - Pola 
- pročelnike upravnih tijela Grada Pula - Pola 
- direktore trgovačkih društava 
- ravnatelje javnih ustanova  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. LORENU BENČIĆ – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve gledatelje koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na mrežnim 
stranicama Grada Pule  
- i ostale goste. 
 
OSTALI PRISUTNI: 
IVA MATANOVIĆ, p.o. pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
IGOR JOVIN, pomoćnik pročelnice Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu   
ALDO ROJNIĆ, p.o. pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko- 
pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, p.o. pročelnica Upravnog odjela za kulturu  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o.  
GORAN PEREŠA, Pula usluge i upravljanje d.o.o.  
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o.  
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o.  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula – opravdano odsutna 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda-Pula 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula - odsutna 
ALESSANDRO GASPARINI, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište-Gradsko kazalište Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
LORENA JOHN, predsjednica Udruge obiteljskog smještaja Istre 
 
 
 
 



4 
 

 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 30. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 17. studenog 
2023. godine osim materijala za točku 8. i 9. koji su vam dostavljeni 20. studenog 2023. godine. 
 
Na znanje vijećnicima je dana 24. listopada 2023. godine dostavljeno Izvješće Gradonačelnika o 
korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pula – Pola za razdoblje srpanj – rujan 
2023. godine. 
 
Prijedloge akata razmatrali su i svoja izvješća su dostavila nadležna radna tijela: Odbor za Statut i 
druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose, Odbor 
za izbor i imenovanja, Odbor za plan i financije te Odbor za suradnju sa općinama, gradovima, 
regijama i međunarodnu suradnju. 
 
Prema čl. 70. predsjednik Gradskog vijeća može na sjednici mijenjati dostavljeni prijedlog Dnevnog 
reda pa slijedom toga mijenjam dostavljeni Dnevni red na način da skidam točku 6. i 7. do daljnjeg i 
dajem na glasanje Dnevni red 30. sjednice Gradskog vijeća sa 11. točaka Dnevnog reda. 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa  18 glasova  “ZA”  i 1 glasom “PROTIV”  usvojilo predloženi Dnevni red 30. 
 sjednice Gradskog vijeća 

 
D N E V N I  R E D 

 
 1.  Vijećnička pitanja 
 2.  Usvajanje 
  2.1.  Skraćenog zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od  
  04. listopada 2023. godine 
  2.2.  Skraćenog zapisnika sa 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od  
  11. listopada 2023. godine 
 3.  Donošenje Odluke o redu na pomorskom dobru Grada Pula – Pola 
 4.  Donošenje Zaključka o donošenju Plana djelovanja Grada Pula - Pola u području 
  prirodnih nepogoda za 2024. godinu 
 5.  Donošenje Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o prirezu porezu na dohodak 
  Grada Pula – Pola 
 6.  Donošenje Odluke o lokalnim porezima Grada Pula - Pola 
 7.  Donošenje Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade Grada Pula - Pola 
 8.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja 
  programa predškolskog odgoja 
 9.  Donošenje Odluke o prihvaćanju inicijative za pristupanje Mreži mediteranskih 
  gradova „MedCities” 
 10.  Donošenje Zaključka o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula - Pola 
 11.  Donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 
  nepogoda Grada Pula – Pola 
 
 
 
 
 
 
 



5 
 

AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA: 
Na prethodnoj, 29. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
MARIN LEROTIĆ 
NOEL MIRKOVIĆ 
VALTER BOLJUNČIĆ 
GORDANA FERENČIĆ 
ANA FONOVIĆ 
MILAN RAŠULA 
KRISTIJAN BITERI 
MONICA DEROCCHI 
DRAGO MARIĆ 
 
JURAJ KOVAČEVIĆ 
Prvo pitanje bi bilo za Gradonačelnika. Na jednom internetskom portalu, prije otprilike mjesec dana 
objavljeno je da će dogradonačelnica raditi u privatnoj poliklinici u dopunskom radu, naravno uz 
naknadu. Ne ulazeći u prava svake osobe da privređuje te da obavlja poslove svoje struke u 
privatnom angažmanu, smatram da bi bilo logično i moralno prihvatljivije, ukoliko je to istina, da se 
dogradonačelnica u većem postotku radnih sati angažira u matičnoj zdravstvenoj ustanovi, a koja je 
ujedno i javna te čije su usluge dostupne širem spektru građana neovisno o njihovim financijskim 
mogućnostima. Pa me zanima vaš komentar i mišljenje o navedenoj odluci dogradonačelnice, a s 
obzirom da u cijeloj Istri patimo od kroničnog manjka pedijatra i neuropedijatra. Evo, hvala. To je 
prvo pitanje. 
A drugo pitanje je isto za Gradonačelnika da nas izvijesti u kojoj su fazi radovi na Valkanama 
vezano za nogometno igralište pošto iz medija primamo oprečna mišljenja i oprečna stajališta. Isto 
tako, napomenuo bih da je HDZ uvijek bio tu i biti će i dalje za bilo kakvu vrstu pomoći, da smo 
naglašavali šta se treba napraviti, naglašavali smo određene probleme i kada treba povući kočnicu. 
Pa eto, sada nas zanima u kojoj je to fazi i što ćemo napraviti po tom pitanju? Hvala.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Prihvaćam vaš prijedlog što se tiče vašeg prvog pitanja. Tako da razgovarati ću sa zamjenicom i 
mislim da će ona to i prihvatiti. Tako da apsolutno stoji i znamo kako nedostaje kadra u bolnici.  
A što se tiče drugog pitanja, sutra je sastanak u 10,30 sati u Ministarstvu državne imovine što se tiče 
i terena na Valkanama i nekih drugih zajedničkih tema. Nakon toga ću ja detaljnije izvijestiti 
javnost o svemu dogovorenom. Radovi će i dalje ići na Valkanama prema planu, nakon što riješimo 
spor države i Grada. Za sada to ide dobrim tijekom i nakon toga ide ovaj dio šume, izvlaštenje i 
zajedničko uređenje s državom. Grad će zapravo urediti svoj dio što se tiče sportskog nogometnog 
terena. Znate da smo potpisali sve za umjetnu travu sa HNS-om. Prema tome, sve dalje ide i ići će 
uz određenu pauzu, ne toliko dugu što se tiče samih radova, dok ne riješimo neriješena pitanja do 
kraja. Međutim, odlučili smo ići u to, krenuli smo u to i završit ćemo posao. Evo, hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Dva pitanja imam za Gradonačelnika Pule.  
Jedno je vezano uz najave gradnje parking garaže na Marsovom polju. Ako sam dobro primijetio po 
slikama koje smo mogli vidjeti iz medija, to bi bilo otprilike nekih 50-ak metara iza, kad kažem iza 
mislim prema istočnoj tribini od mjesta gdje se trebao graditi Mehanika polivalentni centar. Pa 
mene zanima s obzirom da ste tada izjavili sljedeće, ja ću citirati da budem točan: „klimatske 
promjene je u zeleni plan čiji su potpisnici i gradonačelnici svih gradova u Istri predviđa rješenje 
zelene infrastrukture, a ne da se sva oborinska voda unosi u uži centar grada. Nadalje, kanal 
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Pragrande u sadašnjem stanju ne može podnijeti dodatne količine oborinskih voda bez retenciranja i 
time što odustajemo od lokacije štitimo uži centar grada dok se ne riješi cijela dolina Pragrande, kao 
parkovna i zaštitna površina grada. Posebni uvjeti Hrvatskih voda upozoravaju na to da je zbog 
povećanja razine mora i klimatskih promjena lokacija jako podložna poplavama te se daje 
upozorenje u poplavnom području prve kategorije zbog izdizanja podzemnih voda i prodora mora 
do same lokacije.” Pa me zanima: što se promijenilo po tom planu? I je li i dalje, ako se tamo bude 
gradila garažna kuća, mogućnost da ona po ovoj izjavi poplavi? 
I drugo pitanje: jeste li svjesni da se zapravo krši Kolektivni ugovor, čl. 47. o pravu na dodatno 
zdravstveno osiguranje za djelatnike Grada Pule? S obzirom da u Ugovoru o osiguranju koji je 
potpisan na 6 mjeseci, to nije ugovoreno i s time, već nekoliko mjeseci, se Kolektivni ugovor Grada 
krši? Evo, to su dva pitanja. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo kolega Lerotiću, hvala vam na pitanjima. Dakle, što se tiče garaže, jedno su slike, drugo je 
realno stanje kako će garaža izgledati. Prema tome, o tome ćemo također obavijestiti javnost. 
Međutim, to nije dio cijelog tog prostora kojeg vi spominjete. Mi ćemo vam poslati detaljno sve 
vezano za projekt kako će tamo izgledati. Hoće li poplaviti? Siguran sam da neće jer na to nas 
upućuje struka koja nam kaže da tome neće biti tako. To nije isti prostor gdje se trebao graditi 
polivalentni centar, koliko je meni poznato. Ali dajte, kad vam uputimo sve materijale, budite 
slobodni to ponovno to komentirati. 
Što se tiče vašeg drugog pitanja vezano za dodatno zdravstveno osiguranje, koliko je meni poznato, 
s time je sve u redu. Mislim da može i resorna pročelnica nešto o tome reći, tj. kolega Aldo, možda 
vi imate dodatnih saznanja o tom dijelu vezano za dodatno zdravstveno osiguranje. Ako ne, 
možemo detaljno odgovoriti pisanim putem.  
 
SAMANTA BARIĆ 
Što se tiče nabave usluge osiguranja za potrebe Grada Pule, trgovačkih društava i ustanova Grada, 
znači, te osnovnih škola na području Grada Pule za razdoblje od dvije godine, išla je središnja 
nabava. Nabava je objavljena i rok za dostavu ponuda je 15.12.. Vrijednost nabave je 2.369.600,00 
eura bez PDV-a. Ako smo na to mislili? Eto, hvala. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Nadovezat ću se prvo na ovo drugo pitanje. Da, svjestan sam da je išla nova nabava, ali s obzirom 
da aktualno osiguranje koje je potpisano i koje je aktualno i trenutno važeće, ne pokriva usluge 
dodatnog zdravstvenog osiguranja što je Grad Pula dužan napraviti sukladno Kolektivnom ugovoru. 
Što samim time znači, kako to nije ugovoreno, da se Kolektivni ugovor krši i da nisu ispunjene sve 
pretpostavke za njegovo ostvarivanje u 100%-tnom cilju. To je bilo moje pitanje i to je naprosto 
tako. Šteta što ja to znam bolje od vas. A što se tiče ovog drugog, odnosno prvog pitanja, svjestan 
sam da se garažna kuća ne gradi točno na toj lokaciji, gradi se, odnosno planira se graditi nekih 50-
ak do 100 metara dalje, ali isto tako u području Pragrande za koje je bilo govora, od strane vas 
Gradonačelniče, da se tamo ne bi trebalo graditi, kao što sam već citirao, zbog mogućnosti 
plavljenja, pa me zanima da li je to i dalje tako? I hoće li se, da bi se potencijalno spriječilo 
plavljenje, morati ići u neke dodatne troškove izuzev gradnje same kuće? Ali kako je moguće da je 
tad bio problem plavljenja, a danas nije? Samo me to, taj dio me zanima? A nemam ništa protiv 
gradnje garažne kuće. Al' mi je nejasno za jedan projekt, ok, bilo je i nekih drugih razloga 
odustajanja, al' ja se sad osvrćem konkretno na ovaj. Znači, bili smo upozoravani da tamo nešto 
može poplaviti, a sada gradimo garažnu kuću koja košta puno. A očito stoji mogućnost da poplavi. 
Zahvaljujem. I molim vas da se riješi problem dodatnog zdravstvenog osiguranja i Kolektivnog 
ugovora koji je, nota bene, potpisan sa osiguravajućom kućom, da ne imenujem, koja nema ugovor 
sa niti jednom zdravstvenom ustanovom u Istri i zato se ne može ispoštovati taj ugovor. 
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NOEL MIRKOVIĆ 
Pitanje je upućeno Gradonačelniku ili pročelnici, a odnosi se na dvije parcele na kojima je planirana 
garažna kuća. Jedna od parcela je označena kao M, a druga kao R1, a R1 u opisu, ne dozvoljava 
gradnju garažne kuće pa je pitanje: kako je moguće imati javnu nabavu koja uključuje gradnju 
garaže na površini na kojoj se ona ne može izvršiti bez izmjene Plana? 
I drugo pitanje je za Predsjednicu Gradskog vijeća: Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o 
porezu na dohodak te Zakonom o izmjenama i dopunama Zakona o lokalnim porezima, utvrđuje se 
dužnost JLS-ova, znači i Grada Pule, do kraja 2023. moraju donijeti Odluku o visini poreznih stopa 
za godišnji porez na dohodak. Pa me zanima zašto ste makli točku 6. i 7. u vezi s tim? Hvala. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Evo, u pogledu pitanja vezano za prostorni plan i namjenu koja je predviđena na dijelu gdje se treba 
graditi garaža, ja bih svakako prvo upozorila, prije nego uopće iznosite takve tvrdnje da nešto nije 
moguće, da malo bolje pročitate odredbe GUP-a u cijelosti. Nije svaka odredba izolirana sama za 
sebe i ne gleda se sama za sebe nego u kontekstu svih odredaba. Imamo u R1 sportsku zonu, da, ali 
isto tako imamo i druge odredbe koje kažu da se unutar takve zone također može graditi određena 
infrastruktura. Javna garaža svakako je komunalna infrastruktura i to propisuje Zakon o 
komunalnom gospodarstvu i neminovno je, po GUP-u, da se može graditi i u rekreacijskoj zoni koja 
predviđa, između ostalog, i visoko gradnju. Štoviše čak, u odredbama koje pričaju i o privatnim 
investitorima i o pokriću nedostajućih parkirnih mjesta, čak i takvi investitori mogu graditi u 
rekreacijskoj zoni, obzirom da je tamo predviđena visoko gradnja i neupitno je onda da se i 
građevine od javnog interesa mogu u toj zoni graditi. Tako da tu nema ništa sporno. Evo, to je 
odgovor. 
 
MARIJA MARKOVIĆ – NIKOLOVSKI 
Za točku 6. i 7. imamo vremena do kraja godine da donesemo odluku i još uvijek smo u zakonskom 
roku, a ja sam planirala i točku još jednu za komunalno, a to smo vezani za 30. studeni, do kraja 
ovog mjeseca, a kako neće biti sjednice, s tim ćemo ići na razmatranje. Evo, to je moj odgovor i to 
je moje pravo da mijenjam predloženi dnevni red. Hvala vam lijepa.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Čekao sam da vi odgovorite da bih mogao replicirati na odgovor pročelnice. Ja bih htio samo 
pročitati kako je definirana zona R1. Unutar površina namijenjenih za sport R1 mogu se odvijati 
ove djelatnosti i skupine djelatnosti: djelatnosti sporta i rekreacije osim djelatnosti marina, 
trgovačke djelatnosti: trgovina na malo koja je srodna osnovnoj namjeni građevine, ugostiteljsko-
turističke djelatnosti: restorani, barovi, osim noćnih klubova i diskoteka, uslužne djelatnosti: 
iznajmljivanje strojeva i opreme i ostale uslužne djelatnosti koje su vezane uz sport i rekreaciju, 
zdravstvene djelatnosti: medicinska praksa koja je vezana uz sportsku medicinu, obrazovne 
djelatnosti: obrazovanje vezano uz sport, djelatnosti ostalih članskih organizacija koje su vezane uz 
sport. I to je kraj tog spiska. To, čisto da imamo i to u vidu. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Ok, prihvaćam ovo vaše vezano za sport. Ali isto tako, naglasak je stavljen na visoko gradnju u čl. 
46. koji tu zonu definira. A sve ostale odredbe, koje kažu da se može u drugim zonama graditi, kažu 
da se može u onima u kojima je predviđena visoko gradnja. Bez daljnjeg definiranja što od visoko 
gradnje. Tako da ne znam što točno nije jasno. Infrastrukturni sustav što javna garaža je, se može 
graditi u zoni bilo koje namjene. I to je neupitno. Znači, imate članak u GUP-u 51. koji to izričito 
definira. Eto. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Ja bih imao pitanje za Gradonačelnika: imali smo prilike vidjeti, dakle, izjave koje govore o tome 
da će se zatražiti iz prostornog plana županije da se sušara mulja, kao kompostana i sortirnica 
maknu sa područja na kojem su sada predviđene na Kaštijunu. Potpuno je jasno da Kaštijun kao 
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takav je jedna užarena tema i da bilo što je pod velikom lupom javnosti, međutim, sušara mulja je 
jedan veoma bitan faktor da bi se napravio Pula-Sjever i Pula-Centar, koji moraju biti gotovi do 
'27.. I sada ako se tu dođe do promjena, dvije su stvari što me zanima: da li će i da li se zna što će se 
raditi onda sa muljem? Dakle, da li će se naći neko drugo mjesto? Jer dosta gradova radi u svom 
području, kao što smo vidjeli. Ili će se to dati nekome na odvoz? Koliko se, između redaka, isto kao 
i za kompostanu, moglo vidjeti. Ali onda mi na neki način i taj dio dajemo drugome i ovisimo o 
drugome, što se pokazalo i sa SRF-om. Dakle, kako su cijene otpada išle u nebo, a SRF ni izdaleka 
nije riješen, a mulj će biti još veći problem. Dakle, to je nešto što je ozbiljan problem da dio naših 
građana uopće ostane bez kanalizacije koja dobiva novac iz europskih sredstava. Isto tako i za 
kompostanu, da li  će se odvoditi? Mislim da je krenulo u Puli i nadamo se da će to biti sve više da 
se odvaja biootpad i to ove dvije vrste, da li iz restorana ili zeleni, koji isto tako je onda upitan gdje 
će se i što će se odvoziti, s kim ćemo sklopiti ugovor i što će se to reflektirati, dakle, na cijene, na 
novo projektiranje Pula-Sjever i Pula-Centar i koliko će to iznositi? 
A drugo bi pitanje bilo: vidjeli smo šta, mislim da svi sve usrdno podržavaju ovdje, inicijativu za 
obilježavanje Dana Mate Parlova, kako evo najvećeg sportaša ne samo Hrvatske, nego i više. I svi 
se sjećamo njegovih, dakle, nastupa, koji su bili od olimpijada pa do Arene dok je branio svjetsku 
titulu. Pa me zanima da li će se po tom pitanju ipak izaći inicijativi u susret da se mogu obilježiti 
Dani Mate Parlova u Puli? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovani kolega Boljunčić hvala vam na pitanjima. Dakle, što se tiče sušare mulja, zasad je 
razgovor da ide mulj prema ovlaštenim uporabiteljima. Mi u četvrtak u 12,00 sati imamo sastanak 
ovdje cijele bivše Općine Pula, dakle, puljštine, gradonačelnika Vodnjana i načelnika općina da 
vidimo možemo li zajedno razgovarati o kompostani. Nakon toga ćemo, vjerujem, biti puno 
pametniji u smislu gdje, što i kako raspolagati tim prostorom, što se tiče sušare mulja, rekao sam, 
dakle, na Kaštijunu ne može biti. Nismo za tu opciju, kao što ste i sami potvrdili. To je u redu. 
Međutim, za sad je, u razgovoru sa našim poduzećem, plan da to ide prema ovlaštenim 
uporabiteljima. Vidjet ćemo što će to značiti vis-a-vis same cijene.  
Što se tiče pitanja vezano za Dane Mate Parlova, nisam shvatio u kojem dijelu hoće li Grad pomoći 
inicijativi? Ispričavam se. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa inicijativa...(mikrofon se isključio)...pomoći za organiziranje toga, znači novčano. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Pa zasigurno da hoće. Koliko znam mi svake godine pomažemo oko vijenaca koji se nose na grob i 
spomenik Mati Parlovu. Mate Parlov je naša povijesna ličnost, još jedna od povijesnih ličnosti koja 
je ovdje došla s juga Hrvatske i ostavila dubok pečat ovdje i zaista u povijesti našega grada i cijele 
Hrvatske itekako ostavio trag. To treba čuvati, dapače. Evo, pitanje vaše stoji. Mi smo afirmativni 
prema svakoj dobroj i pozitivnoj priči koja ide u gradu i prema gradu. Prema tome, zašto ne, 
dapače, evo. Hvala vam na tom pitanju inicijative. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
Pa ja sam shvatio da inicijativa je predala u Grad zahtjev ali nije dobila odgovor, tako da, malo mi 
je čudno. U principu, oni jesu već to tražili ali nisu dobili odgovor. Što se tiče sušione mulja, dakle, 
ja sam rekao da je Kaštijun osjetljivo područje. Ja nisam rekao da se a-priori slažem sa promjenama 
planova. Dakle, samo kažem to je osjetljivo područje. Što treba napraviti da mi riješimo odvodnju? 
Zato što je to gorući problem za priličan broj, dakle, naših građana. I ako idemo prema ovlaštenom 
uporabitelju, koje će to imati reperkusije na cijenu ako se barem približno može vidjeti? I druga 
stvar, da li će to funkcionirati jer vidimo da i sa SRF-om to baš ne funkcionira. Tamo je već brdo. 
Evo ga. Mislim da je to prilično ozbiljna stvar koja bi trebala se što prije riješiti jer vrijeme ističe 
vezano za korištenje europskih sredstava. Dakle, jako malo je vremena. Svaka promjena donosi 
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novo projektiranje i tako dalje. A za Mate Parlova, ja se nadam da ne bi trebalo biti nikakve dvojbe 
da se pomogne takvoj jednoj organizaciji. Hvala.  
 
GORDANA FERENČIĆ 
Za današnju sjednicu Gradskog vijeća imam jedno pitanje koje bih postavila uvaženom direktoru 
Tomislavu Josipoviću. Naime, o čemu se radi: ovih dana sam imala par upita u svezi prijevoza. 
Poznato je da zadnja linija za Štinjan ide u 20,00 sati. S obzirom da su blagdani, advent, ljudi bi 
htjeli da i oni mogu iza 20,00 sati biti u Puli. Naravno, to se odnosi i na mlađu populaciju i na 
umirovljenike, pa me zanima da li postoji mogućnost za nekakvu dodatnu liniju? Hvala. 
 
TOMISLAV JOSIPOVIĆ 
Da, pitanje koje ste vi sad postavili, priznajem da smo dobili od nekolicine građana i građanki 
naselja Štinjan. Isto tako i od nekih novinara. Pa, gledajte, ja bih to gledao kroz prizmu da smo 
zaista napravili neke pomake u pružanju usluge u javnom prijevozu unatrag godinu, dvije dana. Pa 
tu, prije svega, evo što se tiče ovog dijela, mogu spomenuti noćne linije koje smo uveli ovo ljeto. 
Pokazalo se dobro na području ovog urbanog dijela Grada, uvest ćemo opet ali u nešto manjem 
obujmu tokom prosinca. I ja bih volio da nam to bude neki korak i pokazatelj što napraviti u 
budućnosti. Upita je jako puno za dodatnim linijama. Neki pitaju liniju u 5 i pol ujutro, netko pita u 
16,30, netko sada pita za Štinjan popodne, navečer ili po noći i nemam ništa protiv, ali idemo korak 
po korak. Ako se to sada pokaže OK u prosincu u ovog dijela Grada gdje smo vozili i ljeti, nadam 
se da ćemo već na sljedeće ljeto, koje dolazi, uvesti neke kasnovečernje polaske kako za Štinjan, 
tako da i druge dijelove Grada koji su inače slabije povezani sa autobusom. Sada ne bih mogao reći 
da ćemo uvesti neke dodatne linije za Štinjan jer samim time bi se otvorilo pitanje što sa Veli 
Vrhom, što sa Monte Serpom, što sa Busolerom, Valdebekom, i tako dalje. Dakle, još jednom, 
govorim, idemo korak po korak i nadam se da ćemo na ljeto napraviti neke nove inačice noćnih 
linija gdje ćemo povezati jednim dijelom možda Štinjan i Veli Vrh, a drugim dijelom Busoler, 
Valdebek i te dijelove grada koji gravitiraju na tu stranu. Hvala. 
 
ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje je za Gradonačelnika, a tiče se o gubitku prava za davanje koncesija. Pa evo, 
budući da je vrlo složena problematika, istaknula bih da je pitanje zapravo rad svih vijećnika Kluba 
vijećnika Možemo!. Dat ću kratak uvod, a to je vijest da su županijski vijećnici 9. listopada ove 
godine izglasali ukidanje prava izdavanja koncesija na pomorsko dobro Gradu Puli i ta je vijest 
zapravo prošla poprilično nezapaženo. Županija je to učinila temeljem novog Zakona o pomorskom 
dobru i morskim lukama, a Pula je naime od 2010. godine, uz još 8 istarskih gradova i općina, imala 
pravo samostalno davati koncesije. Članak 54. ovog novog Zakona propisuje uvjete pod kojima 
grad ili općina može ponovno postati davatelj koncesije, a Grad Pula dakle treba županiji uputiti 
zahtjev i onda ona može dati ovlaštenje za davanje pojedine ili svih koncesija na području Pule do 
kraja tekućeg mandatnog razdoblja predstavničkog tijela, odnosno gradskog vijeća. Stoga je pitanje 
Gradonačelniku: planirate li je od Županije zatraženo ovlaštenje za izdavanje koncesija? Ako to nije 
učinjeno, zašto nije učinjeno? I kada se planira to učiniti? Još samo kratak osvrt vezan za ovo 
pitanje, a to je da je do 01. prosinca otvoreno savjetovanje o pulskom Planu upravljanja pomorskim 
dobrom, a taj plan mora sadržavati Plan koncesija koje Grad planira davati u idućih 5 godina. 
Međutim, petogodišnjim planom nije predviđena ni jedna koncesija. Evo, molim da se to protumači. 
Još bih se samo osvrnula na veliku pogrešku ove gradske uprave na koju smo mi upozorili još u 
prosincu prošle godine 2022. kada je Grad Pula mogao ali nije iskoristio mogućnost preuzimanja 
privremenog upravljanja nautičkom lukom Bunarina, a znamo da bi to Puli donijelo velike prihode. 
U tom kontekstu treba gledati nedavno objavljen natječaj za davanje koncesije za ugostiteljski 
objekt svima nam omiljene Bunarine, koji je raspisala Lučka uprava Pula, gradskoj firmi Fratarski 
d.o.o., odnosno sadašnjoj novoj firmi. Koncesija ističe, odnosno ugovor o koncesiji ističe 31. 
prosinca ove godine, pa se zato raspisuje novi natječaj. Evo, samo ističemo da je zapravo Grad 
mogao to sve imati u svojim rukama. Evo, ovo je bilo prvo pitanje. 
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A drugo je kraće i za pročelnicu za investicije. U 2023. je planirana izrada feasibility studije za 
kompostanu pa eto, samo me zanima u kojoj je fazi? Ako može dati informaciju. Hvala. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Vezano za pitanje za koncesije, pitanje stoji. Mi smo svakako i prije nego je Županija to izglasala 
bili u komunikaciji sa određenim članovima koji sudjeluju u djelokrugu poslova koncesija u 
Županiji obzirom da smo imali zajedničko povjerenstvo za davanje koncesijskih odobrenja. 
Svakako smo se koordinirali s njima i prvi korak je bio taj da će oni to učiniti. Naravno, na naš 
zahtjev se nadležnost može spustiti na nas kao što je zapravo bilo i do sada. Nismo mi niti sada 
imali automatski nadležnost nego je Županija spuštala na nas. Što se tiče samih koncesija i zašto 
nisu predviđene ovim Planom upravljanja? Mogu reći samo to da mi imamo odluku koja je i dalje 
na snazi, a kojom smo mi zapravo odlučili ne izdavati koncesije još cijelu 2024. godinu. To je bilo 
doneseno odmah, mislim '21., '22. godine kada se odlučilo da se neće davati koncesije i ta odluka je 
važeća. Po tadašnjem zakonu je donesena. Tako da nismo u tom dijelu ništa mijenjali. Samo vezano 
za koncesijska odobrenja - i inače se donose dva Plana vezano za same koncesije: sustav koncesija i 
sustav koncesijskih odobrenja jer se radi o dvije različite stvari. Vezano za Bunarinu će odgovor 
dati direktor.  
 
MARIO PERUŠKO 
Iskreno nisam razumio u potpunosti pitanje, ali vam mogu prenijeti spoznaje koje imamo. Znači, 
Lučka uprava, pravna osoba koja upravlja sa sportskom lučicom, lučicom posebne namjene, mislim 
da je tako puno naziv, je raspisala natječaj za davanje koncesije i za dio ugostiteljskog objekta koji 
je tvrtka Fratarski d.o.o., sada Pula usluge i upravljanje d.o.o.  ima u koncesiji, kako ste rekli do 
31.12. i cijeli natječaj je koncipiran tako da naravno, da se gledao i neka dodana vrijednost na samo 
operativnu obalu i na izgled samog objekta. I ne ulazeći u taj dio koji jeste u domeni i pravu kod 
raspisivanja natječaja za koncesiju od strane lučke uprave, intencija Pula usluga i upravljanje jeste 
javljanje na taj natječaj, ali naravno da ćemo morati razmotriti sve financijske čimbenike, na koji 
način će uopće ova tvrtka moći ulagati ta sredstva koja su znatna, odnosno nisu mala, kako je 
predviđeno samim natječajem u iduće dvije godine. Znači, trebamo iznaći sredstva kako bi se uopće 
moglo pristupiti davanju ponude. Obzirom da je natječaj otvoren još nekih 16 ili 17 dana, predstoji 
nam, kako izrada idejnog projekta, tako i izrada studije gospodarske isplativosti pa tako i proći kroz 
sva tijela društva radi davanja odobrenja, davanja te ponude. Napominjem da sama sredstva su 
tolika da ne omogućavaju niti upravi samostalno sklapanje, odnosno davanje ponude i sklapanje 
ugovora za koncesiju. Evo, zahvaljujem. 
 
MILAN RAŠULA 
Nedavno smo mi kao gradski vijećnici zaprimili jedan mail od kolegice koja dolazi iz sfere 
socijalnih radnica i psihologa sa jednim upitom da li i na koji način ovo Gradsko vijeće ili gradska 
uprava promišlja o potrebama deficitarne struke, a to su prije svega socijalne radnice, defektolozi i 
psiholozi, pogotovo u sferi obrazovanja. U tom smislu, evo, uzeo sam si u obavezu, a tako sam joj i 
odgovorio na mail da ću na pravoj narednoj sjednici Gradskog vijeća kada budem bio u prilici 
postaviti takvo pitanje pa iz konteksta te teme bih postavio dva pitanja. Sad ja ne znam da li će na 
jedno odgovoriti resorna pročelnica za društvene djelatnosti, a na drugo resorna pročelnica za 
imovinu.  
Znači, da li i na koji način se promišlja o subvenciji stanovanja takvih deficitarnih struka? Znamo 
da i Centar za socijalnu skrb, a i ostale službe i institucije koje se bave tom osjetljivom temom, na 
neki način kubure sa radnom snagom. 
A s druge strane, odnosno, drugo pitanje ide u pravcu: u kojoj fazi je i da li je pri kraju izrada 
registra imovine Grada Pule? Znamo na toj temi su inzistirali manje-više svi u svojoj predizbornoj 
kampanji. Kolega Belas je nekoliko puta, čini mi se, na gradskom vijeću to i propitivao ili 
postavljao pitanje: što ja sa popisom imovine? A u kontekstu upravo ove teme. Znači, da li znamo 
kolikim stanovima, odnosno stambenim prostorima, raspolaže Grad Pula? Na koji način se koriste? 
I da li, recimo, od tog fonda možemo nešto učiniti za ovakve i slične djelatnosti? Hvala.  
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IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Razgovarali smo o ovoj temi nekoliko puta, između ostalog i unutar samog 
odjela. Mislim, Centar za socijalnu skrb, kad pričamo o socijalnim radnicima, se nalazi u istoj 
zgradi gdje i mi, tako da intenzivno s njima surađujemo i znamo u kakvim su problemima. Kad bih 
išla u širinu onda bih rekla evo, jer sam te struke, kako nije samo problem u nedostatku stanova ili 
nemogućnosti plaćanja najamnine, odnosno potrage za stanom u najmu, već je tu priča puno šira. 
Ljudi zaista teško rade, imaju jako velik broj korisnika, a njih je zaista malo i sve manje i manje. 
Međutim, to je sad priča ministarstva. Oni su u nadležnosti ministarstva pa ne bih u to ulazila, ali mi 
je jako drago svakako da se pokrenula ta priča i da se konačno priča i o tome. Ono što bismo mi 
trebali napraviti je svakako razmišljati o tome da se donese program na nivou Grada u kojem ćemo 
definirati koja su to uopće deficitarna zanimanja, koja zanimanja želimo sufinancirati, trebali bismo 
napraviti analizu za egzaktnim brojevima, uskladiti s podacima Zavoda za zapošljavanje. Dobiti 
podatke i drugih ustanova sa područja Grada i nakon toga bismo mogli i razmišljati o, dakle, 
detaljima, odnosno programu financiranja. Prije nekoliko godina, Istarska županija je izradila takav 
program, odnosi se na sufinanciranje zdravstvenih djelatnika. Kao što znate u tom programu 
sufinanciramo zdravstvene radnike iz Istarskih domova zdravlja, bolnice i Zavoda za hitnu 
medicinu. Međutim, možda je zaista vrijeme da proširimo taj program. Evo, hvala.  
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Vezano za stanove, možemo reći da nemamo neku zahvalnu situaciju obzirom na slobodni status tih 
stanova. Uglavnom, od 508 stanova kojima Grad raspolaže svi su dodijeljeni koji su mogli biti 
dodijeljeni što po listi, što upravo u potpomaganju zdravstvenih djelatnika koji nam dolaze izvana. 6 
stanova konkretno je dodijeljeno zdravstvenim djelatnicima direktno od strane Grada, a 3 su 
dodijeljena Općoj bolnici na uporabu kojima bolnica raspolaže i dodjeljuje ih svojim djelatnicima 
pod svojim uvjetima. Radi se na registru imovine, svakako. To nije posao koji se može napraviti od 
danas do sutra. Strategija upravljanja imovinom je donesena ljetos. Na temelju nje se radi i na planu 
upravljanja imovinom koji će biti donesen do kraja ove godine i svakako jedan od bitnih ciljeva jest 
uspostava kompletnog registra imovine. Međutim, to je jedna živuća materija koja, definitivno, 
nikad neće biti stavljena ad acta. Eto, toliko.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Imam dva pitanja. Prvo pitanje imam za ravnateljicu Pula Filma Tanju Miličić: kao što znamo za 
vikend nam počinje advent pa bih vas zamolio da nas izvijestite kako je protekla sama organizacija, 
natječaj i da li je sve spremno za advent? 
Drugo pitanje je za pročelnicu Sokolov: kad se planira započeti dogradnja Dječjeg vrtića Centar? Te 
kakvo je stanje sa mjestima u vrtiću dok se taj vrtić ne dogradi? Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju. Pa, evo, očekuje se potpisivanje ugovora, sa izvođenjem radova počinjemo 
kroz desetak dana i trebalo bi se konačno krenuti u dogradnju koju zaista dugo čekamo. U 
međuvremenu, s obzirom da uvijek imamo problem nakon što krene pedagoška godina, javljaju se 
djeca koja su navršila godinu dana života nakon 01.09. Otvorili smo dvije skupine. Jednu u 
Područnom uredu Rožica i jednu u Mjesnom odboru Kaštanjer. Tako da, ovim putem se 
zahvaljujem što su nam ustupili prostor i pomogli da sve sredimo i započnemo sa radom 15.11.  
 
TANJA MILIČIĆ 
Hvala na pitanju. I da nisu samo na tapetu imovinska i parkirališta pitanja. Advent se otvara u 
nedjelju 03. prosinca i trajat će do 07. siječnja s naglaskom da će se veći dio programa odvijati do 
31. prosinca, a klizalište će, kao i do sada, raditi do početka školske godine, odnosno do 07. siječnja 
2024. godine. Čitava manifestacija trajati će 36 dana. Za samu pripremu neophodno je više mjeseci. 
Dakle, nakon Pulskog Filmskog Festivala, ovo je jedna od najzahtjevnijih manifestacija i ono što 
svakako moram i zahvaliti različitim upravnim odjelima Grada Pule, brojnim trgovačkim 
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društvima, ustanovama, jer smo svi umreženi kako bi se advent odvijao što bolje i što lagodnije. 
Glavni pokrovitelj je naravno Grad Pula, koji će izdvojiti oko 150 tisuća eura. Glavni organizator 
smo mi. Jedan od pokrovitelja je Turistička zajednica koja će izdvojiti 50 tisuća eura. Naravno, bez 
Herculanee, Pula parkinga i Pula usluge i upravljanje, Pulaprometa te Turističke zajednice Istarske 
županije također ne bi bilo moguće obaviti organizaciju, pripremu i realizaciju adventa u Puli jer, 
naravno, da građane interesira javni prijevoz, kako mogu doći do grada tijekom adventa, kako se 
mogu parkirati. Odluka je donesena da će od 17,00 sati tijekom radnog dana parking biti besplatan 
na svim lokacijama u Gradu, a tijekom vikenda i blagdanima čitav dan. Licitacija za kućice se 
odvijala prije desetak dana. Rezultati su gotovo identični u odnosu na prošlu godinu. Prošle godine 
je zarada od kućica bila 77.900 eura, ove godine 78.500 eura. Dakle, gotovo identično. S naglaskom 
da nije bilo onoliko medijske pažnje i zavrzlame jer je bilo nešto manje zainteresiranih zakupaca, no 
to nije smanjilo prihode, gotovo su identični prošlogodišnjim. Također, znam da se u nekim 
medijima spominjalo i u kuloarima, da će ove godine biti znatno manje koncerata nego što je bilo 
ranijih godina, što nije točno, biti će 30 koncerata na različitim lokacijama, s naglaskom na 
Portaratu i na tržnicu. DJ na Giardinima. Klizalište na novoj lokaciji. Također, puno komentara, no 
pričekajmo da prvo vidimo kako će klizalište izgledati i tek onda možemo dalje komentirati. Doista 
se u proteklih godina klizalište smještalo na različite lokacije, no da bi bilo ispred FINA-e mora se 
zatvoriti promet u većem dijelu Grada. Da bi bilo na Forumu moraju se ukloniti neke od terasa 
ugostiteljskih objekata. Trg kralja Tomislava je izmješten, nažalost, onda se advent kao cijela 
manifestacija, na neki način razdvaja. Tako da je ovo bilo, recimo, neko kompromisno rješenje. 
Doista smatramo da će ono dobro funkcionirati jer ovo je lokacija na kojoj se inače odvijaju 
sportski događaji. Također, prošle godine puno komentara je bilo zbog vremenskih prilika. Ove 
godine smo svim zakupcima osigurali, zahvaljujući našem sponzoru Jamnici identične suncobrane 
kako bi poštivali odredbe Grada Pule o izgledu suncobrana. Napravili smo dodatnu terasu na 
Giardinima te smo im dali dodatne stolove i stolice. To je to ukratko. Sam program je dostupan na 
adventupuli.hr. Imamo preko 30 koncerata, programa za djecu, nova kućica Djeda Mraza u Parku 
grada Graza. Svake godine nešto novo kako bi građanima bilo zanimljivije. Eto.  
 
KRISTIJAN BITERI 
Evo, zahvaljujem na odgovorima. 
 
DRAGO MARIĆ 
Tvrtka Uljanik Brodogradilište 1856. d.o.o. ni četvrti put nije prodana na dražbi čak po cijeni ispod 
10 milijuna eura. Ne znam da li ste upoznati da je neopozivu ostavku nadzornom odboru dala 
Gabrijela Mršić, voditeljica Službe za restrukturiranje i analizu portfelja u CERP-u. Po medijima se 
piše da su sada ukupne obaveze ove tvrtke preko 25 milijuna eura. U slučaju prodaje pitam se što će 
biti sa radnicima, radničkim potraživanjima i ostalim obavezama. Moje pitanje je Gradonačelniku: 
da li nam možete u ovom trenutku reći koliki je ukupni dug Uljanika Brodogradilišta 1856. d.o.o. 
prema Gradu Puli i gradskim poduzećima? I mogu pod B odmah: kad namjeravate tematsku 
sjednicu Gradskog vijeća na temu Uljanika? 
Drugo pitanje je: u proračunu za '23. godinu bila su planirana sredstva od 160 tisuća eura za 
uređenje zelene površine od 5.500 m2 na Hidrobazi. Bilo je predviđeno sljedeće: da se zasadi 132 
nova stabla, da se zasadi 362 sadnice srednje veličine, da se zasadi 1100 sadnica ukrasnih trava i da 
se posiju zelene površine travom. Rečeno je da će krenuti radovi poslije turističke sezone, međutim, 
još ništa nije napravljeno. Moje pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za urbanizam, investicije i 
razvojne projekte gospođu Samantu Barić: da li nam možete reći zašto ovo nije realizirano u '23. 
godini? I kada će biti realizirano i po kojoj cijeni? Hvala. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Uljanik brodogradnja je svakako tema koja traje dugo. Nažalost, dug prema Gradu Puli je isto tako 
veliki. Unutar tih, ne znam sad, nisam zapamtila točnu cifru, ali na Grad Pula otpada 900 tisuća eura 
od toga. Mi smo na razne načine pokušali to naplatiti. Između ostalih, sklopili smo i prošle godine 
Sporazum o obročnoj otplati sa trgovačkim društvom koje je u međuvremenu više puta blokirano. 
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Između ostalih, i mi smo isto blokirali trgovačko društvo, obzirom da i mi imamo svoju fiskalnu 
odgovornost i moramo poduzimati mjere za naplatu svojih dugovanja. Ono što se zadnje događalo 
je to da je trgovačko društvo Uljanik brodogradnja u dogovoru sa Odjelom određeni iznos novaca 
uplatio u proračun, kako bismo ih odblokirali i upravo iz razloga da bi se radnicima koji još uvijek 
rade tamo mogle isplatiti plaće. I dalje je taj Sporazum na snazi i u dogovoru i sa direktorom i sa 
njegovim suradnicima pokušavamo naći najbolje rješenje. Cjelokupni dug je zapravo dug za 
komunalnu naknadu. Prema njima je izdano 9 Rješenja o komunalnoj naknadi. Neka su 
pravomoćna, neka nisu. Evo, sad nedavno smo zaprimili i drugostupanjska rješenja kojima se sve 
vraća na ponovni postupak. Tako da to dugovanje, ajmo reći, nije još u potpunosti utvrđeno da je to 
tako. Opet moramo sad krenuti priču iz početka i utvrđivati obvezu i onda utvrditi da li je to taj 
iznos. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Evo na pitanje Hidrobaze, plan je bio u 2023. godini, tako je, i upravo je nedavno pokrenuta javna 
nabava. Što se tiče Hidrobaze ozelenjavanja, znači, to je projekt koji je vezan za sufinanciranje i 
ostalih zelenih projekata u Sporazumu sa Fondom. Javna nabava je bila pokrenuta na nekih 186 
tisuća eura + PDV. Danas je sa izvođačem pregledan i teren tako da pretpostavljamo da će sljedeći 
tjedan početi sa radovima i radovi će se dalje nastaviti u 2024.-oj godini. Ono što se tiče zelenog 
dijela i ugovora iz Sporazuma koji se sufinancira sa Fondom, ovaj dio od zelenih površina imamo 
još uređenje novih zelenih površina u Palisinoj ulici. Znači, to smo krenuli već sad, prošli tjedan. 
Onda imamo formiranje novih drvoreda na zaobilaznici, ozelenjavanje parkirališta Verudela, urbana 
šuma Monvidal, ozelenjavanje urbani vrtovi, dakle, uređenje novih zelenih površina na Hidrobazi i 
uređenje novih zelenih površina autobusne nadstrešnice. Znači to sve govorimo u vrijednosti oko 
milijun eura, a od toga je sufinancirano od strane Fonda oko 80%. Hvala. 
 
DRAGO MARIĆ 
Samo jednu opasku. Nisam dobio odgovor kada je planirana tematska sjednica Gradskog vijeća na 
temu Uljanika. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Mariću, ja se nadam u veljači. Čekamo odgovor od ministarstva, da dođe netko meritorno iz 
ministarstva pa da imamo širu raspravu o tome. Evo, hvala vam puno. 
 
Budući nam je ostalo još vremena za postavljanje vijećničkih pitanja, molim vijećnike da se prijave 
u sustav E-glasanja za pitanja: 
 
1. JURAJ KOVAČEVIĆ 
2. ELENA PUH BELCI 
3. SEAN SOLDATIĆ 
4. DAVOR VUKOVIĆ 
5. ANA FONOVIĆ 
6. MARIN LEROTIĆ 
7. VALTER BOLJUNČIĆ 
8. IVAN ŽAGAR 
9. NOEL MIRKOVIĆ 
10. DUŠICA RADOJČIĆ 
11. VITO PAOLETIĆ 
12. DUŠANKO BABIĆ  
13. IGOR BELAS 
14. GORDANA FENEČIĆ 
15. DRAGO MARIĆ 
16. ARDEMIO ZIMOLO 
17. MILAN RAŠULA 
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JURAJ KOVAČEVIĆ 
Imam jedno pitanje za Gradonačelnika: Gradonačelniče, nakon dugotrajnih razgovara HDZ je sa 
vama usuglasio da smanjite predloženo povećanje stope poreza na dohodak, odnosno da se ista 
smanji za minimalnih 1% kako bi građani ipak osjetili benefite porezne reforme koju provodi Vlada 
Republike Hrvatske i osjetili povećanje na svojim buštama, iliti plaćama. Možete li nam reći koji su 
razlozi da skinete ove dvije točke sa dnevnog reda, a koje smo usuglasili zajednički na dobrobit svih 
građana? Nadamo se da se ne radi o nečijoj politikantskoj ucjeni kako bi se čim više povećala stopa 
poreza na štetu građana. Ili možda razmišljate o tome da se uopće ne digne porez na dohodak, što bi 
bilo najbolje rješenje za sve puležane i puležanke. Hvala vam.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Pa poštovani kolega Kovačeviću, evo, hvala na pitanju. Bilo je tu puno zanimljivih dijelova vaših 
izlaganja, tj. pitanja, ali nećemo se danas baviti jezičnim konstrukcijama. Dakle, ja se nadam da će 
se usvojiti to što budete vi predlagali i mislim da je to dobro da našim sugrađankama i sugrađanima 
budu plaće veće. Prema tome, to je itekako dobra mjera i ja se nadam, također, da će svi porezi 
proći, također i proračun kako bismo dalje nastavili raditi kako treba zbog gubitka prireza. A 
Predsjednica vijeća je predložila danas na početku Gradskog vijeća da te dvije točke ne budu na 
dnevnom redu. Evo, tako i tome se pristupilo tako. Čini mi se 18/1 da je bilo glasanje za dnevni red. 
Ja nisam gradski vijećnik. Predloženo je, izglasano je i idemo dalje. Evo, hvala. 
 
ELENA PUH BELCI 
Evo, imam prvo pitanje za Gradonačelnika: na sljedećoj sjednici imamo već raspravu o proračunu 
za 2024. godinu. Možda sam propustila vijest u novinama i u medijima, a da li ste obišli Mjesne 
odbore i da li ste kao prethodnih godina uzeli u obzir mišljenje potrebe građana na onim 
organiziranim skupovima po Mjesnim odborima? Mislim da nisam vidjela pa me interesira zašto. 
A drugo, potaknuli su me neki građani koji su ukazali na neprovođenje postupaka od strane Grada 
Pule. Naime, građevinske dozvole, legalizacija, uporabne dozvole su u velikom čekanju. Interesira 
me koliko je predmeta po svakoj osnovi neraspoređeno? Koliko je trenutno raspoređeno, a ne 
postupa se po njima? I koliko je u tijeku? Navodno, 01.01. je bilo 300 predmeta neraspoređenih 
građevinske dozvole. Potporu, odnosno potvrdu toga imamo i u prihodima Grada Pule po toj osnovi 
jer se nakon građevinske dozvole može planirati i komunalnim doprinosom kao prihodom. Znamo 
da je  šestomjesečno izvješće pokazalo jako lošu stranu i jako lošu efikasnost gradske uprave u tom 
smislu pa me sad interesira egzaktno koliko je predmeta neraspoređeno? Koliko je u tijeku? I koliko 
su riješeni? Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolegice poštovana, hvala vam na pitanjima. Dakle, koliko je meni poznato, mjesni odbori su slali 
svoje zahtjeve. Mi smo imali nekoliko tih zahtjeva vezanih za proračun. I možemo vam to sve i 
poslati. Međutim, ono što vam želim reći, dakle, ja kao Gradonačelnik sam više puta posjetio u 
dvije i pol godine mjesne odbore nego vi u 15 godina. To vam je sva matematika obilaska i 
redovitog razgovaranja s građanima. Dakle, više u niti godinu dana zapravo, nego u 15 godina 
prošla gradska uprava. Kad govorimo o gradonačelniku i užoj upravi. Dakle, to je početak i kraj 
toga koliko mi pitamo građane. Dakle, itekako je to poznato i mislim da je to najjača strana sadašnje 
gradske uprave, upravo u komunikaciji s ljudima i obilascima mjesnih odbora.  
A što se tiče drugog pitanja, vaše pitanje itekako stoji i kritika stoji. Dakle, mi smo to nekoliko puta 
rekli da imamo problema sa tempom izdavanja građevinskih dozvola i legalizacija i uporabnih 
dozvola. Zamolit ću pročelnicu točne brojke da vam kaže. Koliko se toga pomaklo u ovom sad 
vremenskom razdoblju, ne tako davnome i da taj dio moramo popraviti. I zaposliti nove ljude i 
raditi nekakve pretumbacije između odjela i vidjeti što ćemo sa tim mnogobrojnim pitanjima koja 
nam stoje i vise nad glavom. Nismo jedini grad koji ima s tim problema, ali se s tim problemom 
moramo suočiti i vaša kritika stoji. Evo, zamolit ću pročelnicu konkretne brojke.  
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SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Što se tiče konkretnih brojki, ja ih sigurno sada neću ovaj izreferirati. Mogu samo vezano za 
neraspoređene predmete reći da, od kad sam preuzela odjel, imali smo otprilike 400 neraspoređenih, 
sad smo na 200. Dakle, raspoređujemo ih prema redoslijedu zaprimanja, od najstarijeg prema 
najmlađem, ajmo tako reći. Međutim, nije zapravo samo problem neraspoređenih predmeta. Mi kad 
neraspoređeni predmet raspodijelimo referentu, on stoji u statusu neurednog zahtjeva. I tu je onaj 
problem koji smo sami sebi stvorili. Znači svi nas napadaju izvana, građevinske, uporabne, 
lokacijske, sve to stoji kod nas. A naši referenti, kako bi ubrzali sam proces izdavanja, svaki zahtjev 
koji zaprime, automatski ga klikaju kao uredan i onda teče rok za izdavanje građevinske, uporabne 
ili koje god dozvole. A nije svaki uredan. Kada uđete u rubriku urednih zahtjeva, mogu vam reći da 
je sigurno 70% njih još uvijek zaslužilo biti u statusu neurednih zahtjeva. Projektanti isto tako 
predaju gole zahtjeve, nepotpune, netočne. I onda se loptica prebacuje na Grad. Ali nije stvar da 
stvari stoje kod nas. Znači, da bi se preskakala ta procedura slanja zaključaka, referent uzme 
zahtjev, stavi ga u uredan, da bi mogao dalje ići s datumom zakazivanja uvida u spis stranaka kako 
taj dio ne bi stajao, a općenito sa projektantima s kojima na svakodnevnoj bazi komunicira, 
telefonski se dogovaraju ispravci, ali zapravo, samim time radimo sami sebi medvjeđe usluge. Ono 
što sam ja sad zahtijevala je to da će zahtjev svaki koji god bio, nebitno je tko je investitor, da li je 
to privatna osoba, da li smo to mi kao Grad, ako je neuredan će stajati tamo gdje zaslužuje stajati. 
Neće nikad biti uredan dok ne bude potpun. I samim time će naša statistika odmah biti bolja. Jer 
ovako na van svi vide samo taj broj neriješenih predmeta, a razlog nerješavanja ne znaju. Nego je 
najlakše prebaciti odgovornost na referente koji stvarno rade, svaki od njih radi za troje. Znači ljudi 
ne stignu ići ni na marendu. U tom broju u kojem jesmo, radimo savršen posao mogu reći.   
 
ELENA PUH BELCI 
Pa, evo, ja bih samo komentirala odgovor Gradonačelnika. Mislim da pristup i način komunikacije 
zaista nije primjeren. Ja sam lijepo pitala zašto Gradonačelnik nije obišao, kao što je obilazio 
prethodne dvije godine i kao što je gradska uprava prije njega prolazila sve mjesne odbore prije 
toga. A on osobno ne može znati koliko sam ja bila po mjesnim odborima, tako da to opažanje 
zaista ne stoji. I mislim da nije način komunikacije pa bih molila Predsjednicu da ponekad urgira. A 
s druge strane, htjela sam vidjeti sa pročelnicom: kako stoji status onih e-dozvola? Jer aplikacija e-
dozvola se može koristiti samo ako je zahtjev potpun i on kao takav ne može ići dalje u proceduru. 
Pa mi je bitno doznati također kad mi budete pismeno odgovorili na sve ove podatke da mi kažete 
točno koliko je zahtjeva predato preko e-građani, odnosno preko e-dozvola.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana kolegice, najprije ne znam što je to bilo, ne znam što ste rekli, neumjesno, s moje strane, 
odgovor na vaše pitanje. Zaista, ne znam što je bilo neprimjereno, zaista ne znam. Ja sam rekao 
činjenice i istine. Dakle, obilazeći mjesne odbore, ponavljam, redovito, svakih mjesec dana, do ljeta 
ove godine. Redovita rečenica je bila: „tu je Gradonačelnik i netko iz uprave prvi put”. Dakle, to 
govorim za sve mjesne odbore. To su ljudi govorili na obilasku i razgovoru s ljudima na mjesnim 
odborima od kad sam gradonačelnik. Dakle, ja sam samo isto tako rekao činjenice koje sam ja čuo s 
terena. Podsjećam jako važnu stvar. Dakle, iz proračuna je davano mjesnim odborima 120 tisuća 
kuna. Uveli smo participativno budžetiranje i unijeli u proračun za mjesne odbore još dodatnih 100 
tisuća kuna. Ove godine završavamo prvu godinu participativnog budžetiranja i za iduću godinu ide 
druga. Dakle, apsolutno involvirali sugrađanke i sugrađane iz mjesnih odbora u svoje proračune, 
uduplali iznose za mjesne odbore i udio u tome da sudjeluju u stvaranju proračuna. Dakle, ja ne 
znam što je tu neprimjereno odgovoreno prema vama. Zaista ne znam, ali ja vam govorim činjenice 
i istine koje jesu s terena. Hvala.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Evo, zahvaljujem. Naime, postavio bih jedno pitanje koje se tiče božićnih blagdana i novogodišnjih 
praznika. Naime, ove godine će biti klizalište na igralištu Osnovne škole „Centar”. To je jedna nova 
lokacija koja je odabrana od strane izvršne vlasti ili organizatora. Mislim da je to neadekvatna 
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lokacija obzirom da je zbijena, parkirališta neće biti dovoljno. Pa bih htio skrenuti pozornost da se 
treba malo voditi računa i o drugim dijelovima grada. Naime, imamo na Verudi na Trgu kralja 
Tomislava odličnu lokaciju. Taj trg je na novo renoviran, odličan je za klizalište, za dodatne 
ugostiteljske sadržaje, već imamo postojeće lokale gdje naši penzići piju kafe. Može se iznajmiti 
odnosno koncesionirati i za neku novogodišnju ili božićnu uslugu. Zašto se malo ne razmišlja da se 
taj Božić u Puli prenese i u vanjske kvartove, ne samo u centar. Jer centar je po sebi, onako, bogat, 
lijep je naš centar Grada i bilo bi dobro da malo sadržaja prebacimo i u Verudu koja je jedan kvart 
koji je odlično osmišljen, pogotovo sada kad imamo uređen Trg kralja Tomislava pa po tom pitanju 
bih vas molio da li se razmišlja za buduće? Ove godine je odlučeno. Da se malo razmišlja i o 
drugim kvartovima, a ne samo o centru Grada Pule. 
I moje drugo pitanje se odnosi na vršnjačko nasilje. Naime, to je problem koji je, na žalost, sve 
prisutan kod naše djece u našim školama. Imali smo inicijativu. Svi vijećnici smo dobili od jedne 
gospođe iz mjesnog odbora zahtjev da se to razmotri na gradskom vijeću. Pa bih ja evo htio 
potaknuti i postavljam pitanje gospođi Predsjednici Gradskog vijeća a i Gradonačelniku: kad će se 
održati ta tematska sjednica da nas stručni ljudi iz Grada i upravnog, odnosno Odjela za mlade, kažu 
koje je stanje i da se samom tematskom točkom na ovom Gradskom vijeću osvijesti građane da mi 
damo svoj prilog jer imamo tu mogućnost, prate nas mediji, da osvijestimo ljude o tom velikom 
problema vršnjačkog nasilju. Evo, pa bih vas htio u tom smjeru mobilizirati Predsjednicu Gradskog 
vijeća i Gradonačelnika da se to uvrsti i da raspravimo, odnosno, da raspravimo vršnjačko nasilje 
kako bi svijest o tome bila još više prisutna. Evo, zahvaljujem. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Evo, kolega Soldatiću hvala vam na pitanjima. Dakle, prvo pitanje je zašto je klizalište ovdje, nema 
parkinga. Pa ne znam gdje u centru Grada ima toliko parkinga kad je zimi toliko ljudi koji dolaze 
grad. Onda ovdje imamo raspravu na gradskom vijeću zašto je Grad prazan i pust zimi. Pa ste vi iz 
HDZ-a nedavno napisali u objavi kada ćete podržati jedan od poreza da je centar Grada zapušten i 
prljav pa sada kažete da je lijep i bogat pa sad ne mogu sve to popratiti tako brzo. I zaista cijeli Grad 
jest bogat, a vi ste tamo napisali da je zapušten i što ja znam, ružan, ne znam. Tako da, i to stoji, 
treba urediti fasade, infrastrukturu. Zato se borimo za te veće poreze da popravimo Grad i uredimo 
gubitak prireza, itekako stoji vaša konstatacija da treba misliti i na druge dijelove Grada. Klizalište 
će biti i ove godine u centru Grada i biti će uređen centar Grada, ali smo proširili rasvjetu i na druge 
dijelove Grada. Vjerujem da će i u ostalim dijelovima Grada također, tako su nam bar najavili neki 
ugostitelji, tamo raditi svoje programe. Konkretno, i za Verudu sam tako čuo da će biti. Evo, to je s 
te strane. Daj Bože da možemo biti na razini, da na više strana u Gradu može biti više klizališta i 
više takvih sadržaja.  
Što se tiče vršnjačkog nasilja, pročelnice Sokolov, kad smo rekli, oprostite, da će ići? 14.12. na 
gradsko vijeće bi trebala ići ta jedna točka o vršnjačkom nasilju. Tu će biti u ime vijeća za 
prevenciju kriminaliteta, dr. Šain, tako smo razgovarali da bi onda iznio upravo taj problem koji ste 
vi rekli. Tako da vjerujem da ćemo imati dobru raspravu 14. prosinca. Evo, hvala. 
 
TANJA MILIČIĆ 
Ja bih samo htjela naglasiti da Pula Film Festival već duži niz godina organizira program Kina u 
kvartu, a nedavno smo započeli i sa programom Dođi u kvart. Trg kralja Tomislava je uvijek 
zapravo u centru tih događanja. No, morate razumjeti da kad počnete organizirati manifestaciju u 
jednom kvartu, onda to zahtijeva i svaki drugi kvart zbog limitiranih sredstava, zbog nemogućnosti 
organizacije toliko različitih manifestacija u odnosu na to koliko u Gradu ima mjesnih odbora. Mi iz 
godine u godinu zapravo mijenjamo lokacije i doista se trudimo oživiti svaki kvart. No, kao što je 
Gradonačelnik spomenuo, dosta je bitno da tijekom adventa zaživi Grad. Pula ipak ima određeni 
broj građana i ako ih pošaljete na različite strane, nigdje neće izgledati dovoljno atraktivno, 
dovoljno popularno. Neću ni spominjati kakve bi onda krenule pobune od strane ugostitelja i tako 
dalje. A što se tiče parkinga, mislim da je trenutna lokacija koja će biti na igralištu iza škole Centar 
gotovo identična u odnosu na onu na Forum. Što se tiče skučenosti, mislim da nikad skučenije nije 
bilo nego kao kad je klizalište bilo na FINA-i. Osim što se zatvorilo pola Grada, niste imali gdje 
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stati. Igralište iza škole Centar je doista veliko. Možda se čini malo, no u njega, osim samog 
klizališta će stići i nekoliko adventskih kućica. Puno ukrasa i idealno je zbog svoje ograde koju ima 
oko čitavog igrališta koja će se moći ukrasiti svjetlima, tako da će ono u odnosu na ranije godine 
doista izgledati puno atraktivnije nego do sada, kada je bilo nasred Foruma kada su se građani u 
velikom broju, posebno nama u javnoj ustanovi, žalili kako je to neprimjeren prostor za klizalište. 
Dakle, sto ljudi, sto čudi. Jako teško je zadovoljiti sve interese.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Zahvaljujem. Evo, ići ću redom. Što se tiče lokacije, nije istina da se radi tu o mjesnim odborima. 
Imamo 16 mjesnih odbora, ali budimo iskreni, jedino Veruda kao mjesni odbor ili kao kvart je 
osposobljen da primi jednu takvu manifestaciju, odnosno klizalište. Već je bilo, ako se ne varam, 
prije tri ili četiri godine klizalište na Verudi na istom tom Trgu kralja Tomislava. Znači, postoji 
infrastruktura, samo treba postojati volja. Evo ga, utoliko što se toga tiče.  
Što se tiče konstatacija da nismo dosljedni ili da nisam dosljedan, čas mi je Grad lijep, čas mi je 
ružan. Ja sam htio reći da je za Božić moj Grad meni uvijek lijep kad je okićen. A intencija je, što se 
tiče izgleda Grada i poboljšanja izgleda Grada inače. Znači, van blagdana. Za blagdan je kad je naš 
Grad okićen, svi volimo uzeti si djecu i prijatelje i doći popit kafe ili toplo vino, za Božić mi je 
uvijek moj Grad lijep. Ali inače imam pravo i zadržat ćemo si pravo da kritiziramo izvršnu vlast da 
korigira izgled Grada, odnosno da ga uljepša van božićnih blagdana. To bi bilo sve, zahvaljujem.  
 
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji su se na 
ovoj sjednici prijavili imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog vijeća: 
 
DAVOR VUKOVIĆ 
ANA FONOVIĆ 
MARIN LEROTIĆ 
VALTER BOLJUNČIĆ 
IVAN ŽAGAR 
NOEL MIRKOVIĆ 
DUŠICA RADOJČIĆ 
VITO PAOLETIĆ 
DUŠANKO BABIĆ  
IGOR BELAS 
GORDANA FENEČIĆ 
DRAGO MARIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
MILAN RAŠULA 
 
 
AD – 2.  USVAJANJE: 
  2.1.  Skraćenog zapisnika sa 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od  
  04. listopada 2023. godine 
  2.2.  Skraćenog zapisnika sa 29. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od  
  11. listopada 2023. godine 
  
Na skraćene zapisnike sa 28. i 29. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2.1. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 28. sjednice Gradskog vijeća od 04. listopada 2023. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2.2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 29. sjednice Gradskog vijeća od 11. listopada 2022. 
 

 
 

AD – 3. DONOŠENJE ODLUKE O REDU NA POMORSKOM DOBRU 
GRADA PULA - POLA 

  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja Kljajić Dakić, 
p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Vito Paoletić (NL Filipa Zoričića) te 
vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) s replikom vijećnika Kristijana Biterija.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Vito Paoletić s replikom vijećnika Noela 
Mirkovića, Davor Vuković, Ardemio Zimolo, Juraj Kovačević s replikama vijećnika Dušanka Babića i 
Ardemia Zimola, Elena Puh Belci s replikama vijećnika Juraja Kovačevića i Kristijana Biterija, Milan 
Rašula s replikama vijećnika Dušanka Babića i Ardemia Zimola, Valter Boljunčić s replikom vijećnice 
Dušice Radojčić, Dušica Radojčić s replikom vijećnika Dušanka Babića i Milana Rašule, a dodatna 
objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić i pročelnik Nebojša Nikolić, 
pročelnik Upravnog odjela za zastupanje Grada. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa, donijelo  
 
 ODLUKU 
 o redu na pomorskom dobru Grada Pula-Pola 
 
 
 

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu do 17,30 sati. 
 
 
 
AD – 4. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DONOŠENJU PLANA DJELOVANJA GRADA 
  PULA - POLA U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2024. GODINU 
    
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Nebojša Nikolić, p.o. 
pročelnik Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja 
utvrđuje da je  
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 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa, donijelo  
 
 ZAKLJUČAK 
 o donošenju Plana djelovanja Grada Pula-Pola u području prirodnih nepogoda 

za 2024. godinu 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O  
  PRIREZU POREZU NA DOHODAK GRADA PULA - POLA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Aldo Rojnić, p.o. 
pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović, Noel Mirković, Dušica Radojčić s 
replikom vijećnika Seana Soldatića. 
 
DRAGO MARIĆ (povreda Poslovnika čl. 75. st. 5.) 
Vijećnik iznosi netočne podatke. Ja ću samo ispraviti vezano za ovaj gubitak od prireza. Gubitak od 
prireza je procijenjen oko 4 milijuna eura, a sa svim ovim predloženim odlukama negdje oko 8 
milijuna sve skupa. To nije 5 puta više nego što se gubi od prireza. Jer 5 puta bi bilo da ćemo prikupiti 
20 milijuna eura. Hvala.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ (povreda Poslovnika istog članaka) 
Mislim da vijećnik Marić nije dobro razumio. Ja sam rekla da je, ukoliko bi se usvojile sve odluke koje 
su danas trebale biti na dnevnom redu, ne da bi 5 puta bio viši od gubitka prireza od 4 milijuna, nego bi 
bilo kada bi se digla stopa na 22%, ostao bi nam 1 milijun rupe u proračunu zbog gubitka prireza. A 
ukupni iznos svih ovih povećanja koja su bila predložena je 5 milijuna. Dakle, 5 puta veći od milijun, a 
ne od 4. Dobro, možda sam krivo rekla, ali to je smisao. 
 
Raspravu nastavljaju vijećnici Kristijan Biteri, Milan Rašula, Juraj Kovačević, Valter Boljunčić koji su 
dali repliku raspravi vijećnice Dušice Radojčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dao je 
pročelnik Aldo Rojnić.  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasa, donijelo 
 
 ODLUKU 
 o stavljanju izvan snage Odluke o prirezu porezu na dohodak Grada Pula-Pola 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O  LOKALNIM POREZIMA GRADA PULA - POLA  
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženja o prijedlogu akta dao Aldo Rojnić, p.o. 
pročelnik Upravnog odjela za financije, gospodarstvo i provedbu ITU mehanizma, a po potrebi - 
dodatno obrazloženje Sanja Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i 
imovinsko-pravne poslove. 
 
U ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić (IDS-ISU) i Davor Vuković 
(Možemo!) s replikom vijećnika Juraja Kovačevića. 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Dušanko Babić s replikama vijećnika 
Marina Lerotića, Valtera Boljunčića, Dušice Radojčić, Noel Mirković, Milan Rašula, Marin Lerotić s 
replikom vijećnika Milana Rašule i Dušice Radojčić, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Juraja 
Kovačevića, Elena Puh Belci s replikom vijećnika Juraja Kovačevića, Valter Boljunčić s replikom 
vijećnika Marina Lerotić, Juraja Kovačevića i Dušice Radojčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na 
pitanja dao je pročelnik Aldo Rojnić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 3 glasova „PROTIV“ i 6 „SUZDRŽANIH“ glasova,  donijelo 
 
 ODLUKU 
 o lokalnim porezima Grada Pula-Pola 
 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O VRIJEDNOSTI BODA KOMUNALNE NAKNADE  
  GRADA PULA-POLA  
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Sanja Kljajić Dakić, 
p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić (IDS-ISU) i Dušica 
Radojčić (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Gordana Ferenčić s replikom vijećnica Elene Puh 
Belci i Dušice Radojčić, Ardemio Zimolo, Elena Puh Belci, Kristijan Biteri s replikom vijećnice 
Dušice Radojčić, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 7 glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM” glasom,  donijelo  
 
 ODLUKU 
 o vrijednosti boda komunalne naknade Grada Pula - Pola 
 
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O   
  IZNOSIMA SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG ODGOJA  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana Sokolov, p.o. 
pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su vijećnice Ana Fonović i Elena Puh Belci, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 
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 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 
 ODLUKU 
 o iznosima sufinanciranja programa predškolskog odgoja  
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O PRIHVAĆANJU INICIJATIVE ZA PRISTUPANJE  
  MREŽI MEDITERANSKIH GRADOVA „MedCities” 
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Iva Matanović, 
p.o. pročelnica Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Noel Mirković, Elena Puh Belci i Gordana 
Ferenčić, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Iva Matanović. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
  

ODLUKU 
 o prihvaćanju inicijative za pristupanje mreži mediteranskih gradova „MedCities” 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU MRTVOZORNIKA ZA   
  PODRUČJE GRADA PULA - POLA  
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata dala 
Ivana Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
  

ZAKLJUČAK  
 o prijedlogu mrtvozornika za područje Grada Pula-Pola  
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU POVJERENSTVA ZA PROCJENU 
  ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA GRADA PULA - POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Nebojša Nikolić, 
p.o. pročelnik Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu. 
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Budući nije bilo interesa za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova,  
donijelo  
 
 RJEŠENJE 
 o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Grada Pula-Pola 
  
 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica vijeća zaključuje 30. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 30. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 

Dovršeno u 20,32 sati 
 
 

KLASA:024-03/23-01/190  
URBROJ:  
Pula, 27.11.2023. 
  
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULA - POLA 
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